
 

 

 

 
20.02.2019 

 

 

Dagsorden til Skolebestyrelsesmøde 

 
25.02.2019 kl. 17:30 – 20:00 i personalerummet  

 

Formøde for forældrevalgte fra 17:15 – 17:30 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter: Christine Beyer, Jens Peter Fisker, Eik Andreasen, Gitte 

Svendsen, Mads Ejstrup, Michael Høst Rasmussen, Karsten Lorentzen og Mathias 

Persson,  

Elevrådsrepræsentanter: Lærke og Kristian 

Medarbejderrepræsentanter: Louise Guldborg, Frida Ratzer 

Ledelsesrepræsentanter: Peter Daniel Andersen, Mette Weldon og Flemming Barfred 

Formøde for forældrevalgte 17:15 – 17:30 

Afbud fra: Louise Guldborg, Karsten, Mads og Mathias. 

Fraværende: Eik og Gitte 

Formøde for forældrevalgte 17:15 – 17:30 

 

 
Tid Pkt Dagsorden Uddybende kommentarer 

17:30 – 

17:35 

1 Godkendelse af 

dagsorden 

Referatet blev godkendt 

Ændringer: Punkt 5 som Karsten skulle 

præsentere, bliver flyttet til næste gang. 

17:35 – 

17:45 

2 Elevrådet Lærke og Kristian: Begge fraværende 

17:45– 

18:45 

3 Gennemgang af budget 

2019 

Kort gennemgang ved Flemming om 

hvordan skolens økonomi er skruet 

sammen. Se oversigt som efter sendes. 

Flemming gennemgik den udfordring 



skolen har med at se hvem der sender en 

regning og hvilke konto, de skal kontere på. 

Bekymring omkring indførsel af de 

administrative fællesskaber. om hvordan 

SB får mulighed af at få indflydelse på 

skolens økonomi, her særligt omkring 

indflydelsen omkring indkøb af 

undervisningsmidler. 

Regnskab 2018:Flemming gennemgik 

regnskabet for 2018. Hvor skolen pt. står til 

at gå ud med et underskud på 550.000. 

Dette skyldes b.la. At rengøringen overgår 

til rengøringssektionen og skolen har en 

ferie forpligtigelse på 300.000 kr. Samt et 

overforbrug i undervisningsmidler, grundet 

indbrud og tyveri af IT-udstyr. (selvrisiko)  

Budget 2019: Budgettet for 2019, blev 

gennemgået, skolen fortsætter med samme 

personale dækning som i indeværende 

skoleår. Målet er at kører underskuddet ned 

med 200.000 kr. Skolen har ikke kalkuleret 

med en buffer, men det er konservativt sat. 

Næste år vil nogle af de puljebevillinger 

som skolen modtager i form af BUF-flex, 

til elevstøtte indgå i det faste personales 

opgaver. Dette vil også få indflydelse på 

vikarkontoen, da timerne tidligere har været 

dækket af vikaransatte. 

Se vedlagte budget forklaring. 

Note til undervisningsmidler disse er sat til 

900.000 hvilket nok er stramt sat. Vi 

forventer at kunne få en del hjem gennem 

byggesagen, således at beløbet realt er 

større end det der er budgetteret med.  

Vi må se i øjnene at der vil komme 

besparelser de næste 3 år.  

SB godkendte det fremlagte budget.  

 

 

SPISNING 



19:10 – 

19:20 

4 Gennemgang af 

forretningsorden + 

vedtagelse af denne 

Den udsendte forretningsorden er tilpasset 

de udfordringer der var i forhold til sidst. 

Forretningsordenen er tiltrådt, med den 

ændring at ordlyden omkring 

kontaktforældre møder, bliver At det 

tilstræbes at der afholdes 1-2 årlige møder. 

19:20 – 

19:35 

5 Princip for skolehjem v. 

Karsten 

Udsættes til næste gang. 

19:35 – 

19:45 

6 Orientering om 

timetalsforandringer for 

2019-20 og 2020-21 

Peter gennem gik de timetals ændringer 

som ligger i den justering af 

folkeskolereformen af 2014. 

• Se udsendte PowerPoint.  

• For Rødkilde skole betyder det at i 

udskolingen vil skoleugen blive en 

time længere i og med at vi har 

valgt at bruge §16b til to lærer 

timer, frem ad rettet vil det kun 

kunne blive i to lektioner. 

• I indskolingen betyder det at 

børnene går tidligere på frit. 

• Der kommer tre fagfaglige timer på 

skemaet.  

• Valgfaget bliver fast, og der 

udbydes idræt, billedkunst 

håndværkdesign og medkundskab, i 

7. og 8. kl. som afsluttes med en 

prøve. 

• 9. kl. får det fri valg. 

19:45 – 

20:00 

7 Meddelelser - Formanden: der holdes Fælles forældre 

rep. SB møder i området omkring 

økonomien og rengøringen, Christine 

beder om ind put.  

- Skolen kan konstaterer at rengøringen 

ikke er forbedret, I  forbindelse med 

overgangen til rengørings sektionen. 

- Christine meddeler at Kirkebjerg har 

gode erfaringer med at kigge på trafik I 

forbindelse med renoveringen af skolen  

- Medarbejderrepræsentanter: Ikke noget 

- Ledelse: Har været optaget at 

økonomien og det at kunne fastholde 

det nuværende personale. 

- Bevillingen til løft af valgfag og 

pigecamp er kommet igennem. 

19:50 – 

20:00 

8 Evt. • Jens Peter, hvor står vi I forhold til 

de trafikale forhold omkring skolen.  



Peter orienterer om at byggeledelsen 

nu selv står uden ved P-pladsen om 

morgenen.  Peter inviterer Hanne 

Larsen til næste SB møde. 

Tak for et godt møde  

  


